
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 3. februar 2017

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Samrådsspørgsmål Å
Kan ministeren bekræfte, at man ved at fjerne progressionen i ejendomsvær-
diskatten giver en lettelse af boligskatten, der særligt gavner en kommune
som Gentofte, mens boligejere i eksempelvis Hjørring, Tønder, Lolland og an-
dre byer uden for hovedstadsområdet ikke oplever nogen gevinst, men kun
skal bidrage til at betale regningen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jesper Petersen (S).

På udvalgets vegne

Lea Wermelin
formand
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